
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK 
Datum: 2. 2. 2016 od 15:00 
Místo: Hollar, místnost č. 212 
 
Přítomni: 
Za pedagogickou komoru: 
Ing. Mgr. Olga Angelovská; RNDr. Michal Červinka, Ph.D.; PhDr. Ondřej Ditrych, MPhil, 
Ph.D.; PhDr. David Emler, Ph.D.; doc. PhDr. Jan Halada, CSc.; PhDr. Vilém Novotný, Ph.D.; 
Mgr. Michal Paulus; PhDr. Kamil Švec, Ph.D.; Mgr. Karel Svoboda, Ph.D.; Mgr. Tomáš 
Weiss, M.A., Ph.D. 
 
Za studentskou komoru: 
Bc. Miroslav Čermák; Ondřej Doskočil; Ema Fischerová; Mgr. et Mgr. Markéta Havelková; 
PhDr. Karel Höfer; Bc. Jaroslav Ježek; Mgr. Karolína Musilová; Bc. Kateřina Písačková; Mgr. 
Bc. Tereza Svobodová, B.A.; Libor Ulrich 
 
Omluveni: nikdo 
 
Dále nepřítomni: nikdo 
 
Hosté: děkan FSV UK PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.; proděkanka pro ekonomiku PhDr. 
Natálie Švarcová Ph.D.; proděkan pro vědu doc. PhDr. Michal Kubát, Ph.D.; proděkan pro 
rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D.; proděkanka pro zahraniční styky PhDr. Zuzana 
Kasáková; Ph.D.; předseda spolku Miroslava Petr Havlíček; předseda Politologického klubu 
Bc. Jan Šotola 
 

1. Zahájení a informace o činnosti předsednictva AS FSV UK 
 
T. Weiss zahájil jednání AS FSV UK a přivítal hosty. Informoval o činnosti předsednictva od 
posledního zasedání AS FSV UK. 
 
T. Weiss informoval o výsledku výběrového řízení na generálního ředitele Českého 
rozhlasu, ve kterém děkan J. Končelík neuspěl. Dále seznámil senát s tím, že proběhlo 
výběrové řízení na tajemníka FSV, kde senát zastupoval M. Červinka.  
 
Usnesení č. 1: AS FSV UK bere na vědomí informace o činnosti předsednictva za uplynulé 
období. 
Schváleno tichým souhlasem. 
 

2. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého jednání AS FSV UK 
 
Program byl rozeslán členům senátu spolu s materiály. M. Červinka navrhl podbody do bodu 
Různé. 
 
Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje program zasedání 2. 2. 2016. 
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Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Svoboda, Weiss, 
Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková, Svobodová, 
Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni:  
Schváleno 
 
Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání 12. 1. 2015. 
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Svoboda, Weiss, 
Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková, Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Svobodová 
Nepřítomni:  
Schváleno 
 

3. Volba předsedy, místopředsedy a předsednictva AS FSV UK, schválení 
jednatele 

 
Usnesení č. 4: AS FSV UK schvaluje komisi pro volbu předsedy, místopředsedy a 
předsednictva AS FSV UK ve složení Kamil Švec, Vilém Novotný, Miroslav Čermák. 
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Svoboda, Weiss, 
Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková, Svobodová, 
Ulrich  
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni:  
Schváleno 
 
Volba předsedy:  
T. Svobodová na post předsedy AS FSV UK navrhla Davida Emlera. D. Emler nominaci 
přijal a následně se krátce představil. 
 
Volební komise spočítala vybrané hlasovací lístky.  
 
David Emler 16, neplatné 4 
 
Volba místopředsedy: 
K. Musilová na post místopředsedy AS FSV UK navrhla Karla Höfera. Ten nominaci přijal a 
krátce se představil. M. Červinka se zeptal na program, především na internacionalizaci 
fakulty, protože v rámci této oblasti nemá AS FSV pravomoci. K. Höfer odpověděl, že by se 
o tomto tématu mělo na plénu AS FSV více diskutovat. 
 
Volební komise spočítala vybrané hlasovací lístky. 
 
Karel Höfer 14, neplatných 6 
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Volba zbytku předsednictva: 
V. Novotný navrhl Markétu Havelkovou, která nominaci přijala. D. Emler navrhl doc. Jana 
Haladu, který nejprve odmítl. Po apelu M. Červinky doc. Halada kandidaturu přijal. V. 
Novotný navrhl M. Červinku, který odmítl. M. Čermák navrhl M. Pauluse, který také odmítl. 
Dále M. Čermák navrhl T. Weisse, který rovněž odmítl. K. Höfer navrhl O. Ditrycha, který 
přijal. Kandidáti na zbylé dvě pozice v předsednictvu  M. Havelková, J. Halada a O. Ditrych 
 se stručně představili. 
 
Po krátké přestávce volební komise rozdala prázdné a posléze vybrala vyplněné volební 
lístky. 
 
neplatných 0 
Markéta Havelková 17 
Jan Halada 19 
Ondřej Ditrych   1 
 
Usnesení č. 5: AS FSV UK zvolil Davida Emlera předsedou AS FSV UK, Karla Höfera 
místopředsedou AS FSV UK a Jana Haladu a Markétu Havelkovou členy předsednictva AS 
FSV UK. 
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Svoboda, Weiss, 
Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková, Svobodová, 
Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Emler 
Nepřítomni:  
Schváleno 
 
Nově zvolené předsednictvo senátu zaujalo svá místa. D. Emler poděkoval za důvěru a 
poděkoval T. Weissovi za jeho práci v roli předsedy AS FSV UK v minulém volebním období. 
 
D. Emler představil proces schvalování jednatele AS FSV UK a shrnul, co spadá do náplně 
práce. Jediným kandidátem na tento post byl Miroslav Čermák. 
 
Usnesení č. 6: AS FSV UK schvaluje jednatelem AS FSV UK Miroslava Čermáka. 
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Svoboda, Weiss, 
Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková, Svobodová, Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Čermák 
Nepřítomni:  
Schváleno 
 

4. Ustavení komisí AS FSV UK a schválení jejích členů 
 
M. Červinka upozornil, že některé komise se v minulém volebním období nescházely a měly 
málo agendy, proto by stálo za to se zamyslet, jestli je třeba je zřizovat. D. Emler na základě 
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dotazů přiblížil fungování povinných komisí, jejich náplň a dále oslovil plénum, zdali existují 
snahy o vytvoření dalších komisí. M. Havelková navrhla vytvořeni Komise pro rozvoj. T. 
Weiss zprostředkoval plénu vyjádření odborové organizace FSV UK, která by se v případě 
vytvoření Sociální komise ráda podílela na jejím fungování. Problematiku Sociální komise 
dále přiblížil V. Novotný. K. Písačková vyslovila zájem na vzniku Komise pro PR. Vznik a 
působení této komise podpořil O. Doskočil. Michal Červinka vyslovil obavy ohledně složení a 
fungování nově vzniklých komisí, které by si podle jeho názoru měly předem definovat svůj 
cíl. Dále proběhla debata ohledně náplně práce Komise pro PR a snaha o definování a 
určení její agendy. 
 
Usnesení č. 7: AS FSV UK schvaluje legislativní komisi ve složení Tomáš Weiss, Michal 
Červinka, Ondřej Ditrych, Vilém Novotný, Tereza Svobodová, Jiří Kukačka, Jan Ludvík. 
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Svoboda, 
Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková, Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Svobodová 
Nepřítomni: Weiss  
Schváleno 
 
Usnesení č. 8: AS FSV UK schvaluje ekonomickou komisi ve složení Tomáš Weiss, Michal 
Paulus, Kamil Švec, Vilém Novotný, Ondřej Ditrych, Kateřina Písačková, Markéta 
Havelková, Libor Ulrich, David Emler, Jiří Kukačka, Monika Hollmannová, Irena Reifová, 
Jaroslav Ježek. 
Pro: Angelovská, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Svoboda, Čermák, 
Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková, Svobodová, Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Červinka 
Nepřítomni: Weiss  
Schváleno 
 
Usnesení č. 9: AS FSV UK schvaluje studijní komisi ve složení Karel Svoboda, Olga 
Angelovská, Karel Höfer, Markéta Havelková, Miroslav Čermák, Ondřej Doskočil, Libor 
Ulrich, Karolína Musilová, Kateřina Písačková. 
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Svoboda, 
Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková, Svobodová, 
Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Weiss  
Schváleno 
 
Usnesení č. 10: AS FSV UK schvaluje komisi pro PR ve složení Ondřej Doskočil, Olga 
Angelovská, Kateřina Písačková, Ema Fischerová, Miroslav Čermák. 
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Svoboda, 
Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Musilová, Písačková, Svobodová, Ulrich 
Proti: nikdo 
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Zdržel se: Ježek 
Nepřítomni: Weiss  
Schváleno 
 
Usnesení č. 11: AS FSV UK schvaluje sociální komisi ve složení Karel Höfer, Jaroslav 
Ježek, Libor Stejskal. 
Pro: Angelovská, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Čermák, Doskočil, 
Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Svobodová 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Svoboda, Červinka, Písačková, Ulrich 
Nepřítomni: Weiss  
Schváleno 
 
Usnesení č. 12: AS FSV UK schvaluje komisi pro rozvoj ve složení Karel Höfer, Markéta 
Havelková, Miroslav Čermák, Tereza Svobodová, Ondřej Doskočil, Jaroslav Ježek, Karolína 
Musilová, Petr Havlíček, Ema Fischerová, Kateřina Písačková, Kamil Švec. 
Pro: Angelovská, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Švec, Svoboda, Čermák, Doskočil, 
Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková  
Proti: nikdo 
Zdržel se: Červinka, Ulrich, Paulus, Svobodová 
Nepřítomni: Weiss  
Schváleno 
 

5. Harmonogram zasedání senátu  
 
V plénu proběhla diskuze nad navrženými termíny zasedání AS FSV UK. D. Emler 
připomenul důvody, ze kterých zasedání AS FSV UK vždy předchází minimálně o jeden 
týden zasedání VR FSV UK. 
 
Usnesení č. 13: AS FSV UK stanovuje termíny zasedání AS FSV UK v letním semestru ak. 
roku 2015/2016 na 1. března, 5. dubna, 3. května a 31. května, vždy od 15:00. 
Pro: Angelovská, Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Svoboda, 
Čermák, Doskočil, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, Musilová, Písačková, Svobodová, 
Ulrich 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Weiss 
Schváleno 
 

6. Různé 
 
 
Průběh výběrového řízení na pozici tajemníka FSV UK, novelizace Organizačního řádu 
FSV UK 
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Děkan Končelík popsal průběh výběrového řízení na pozici tajemníka FSV UK, ve kterém 
komise složená z proděkanů FSV UK (vyjma doc. Lába) na základě hlasování doporučila 
děkanovi stávající vedoucí ekonomického oddělení FSV UK Mgr. Lenku Doleželovou. Děkan 
však zatím výsledek výběrového řízení neoznámil. Informace děkana o výběrovém řízení 
dále doplnil pozorovatel za AS FSV UK M. Červinka, který ocenil užší předvýběr kandidátů, 
kteří se jemu osobně jevili jako velice kvalitní. Celkově M. Červinka považuje výběrové řízení 
za bezproblémové.  
Rovněž M. Červinka nadnesl téma nového Organizačního řádu FSV UK a definice funkce 
tajemníka a jeho kompetencí a odpovědností vůči týmu děkana a jeho proděkanů. Děkan 
přislíbil brzké dokončení nového OŘ FSV UK a slíbil jeho představení do dubnového 
zasedání AS FSV UK. 
Kamil Švec se zeptal děkana, jak se jmenování stávající vedoucí ekonomického oddělení do 
funkce tajemnice fakulty projeví na obsazení funkce vedoucího ekonomického oddělení. 
Děkan odpověděl, že tato problematika bude formálně vyřešena výběrovým řízením na 
referenta ekonomického oddělení, který bude pověřen vedením ekonomického oddělení do 
doby, než bude formálně jmenována Mgr. Doleželová tajemnicí FSV UK. 
 
Stav půjčky od UK 
 
Děkan vyslovil přesvědčení, že fakultní půjčka od UK na VaVPI ve výši zhruba 7 milionů 
korun je splatná takřka obratem.  
 
Tzv. Komise pro reformu všeho:  
 
Děkan Končelík označil tuto komisi za přínosnou a potřebnou a vyslovil se pro její 
zachování. Komise fungovala v minulém volebním období AS FSV UK ve složení 
ekonomická komise AS FSV UK s účastí ředitelů institutů, případně jiných zástupců 
delegovaných řediteli, např. tajemníky institutů; z vedení fakulty se účastnil děkan, 
proděkanka pro ekonomiku a tajemník fakulty. 
 
Dlouhodobý záměr FSV UK 
 
Děkan přislíbil představit návrh nového Dlouhodobého záměru FSV UK na zasedání AS 
FSV UK 1. března 2016. Bod rozvinul Michal Červinka, který by si na stejném zasedání přál 
jako bod programu kontrolu a revizi starého dlouhodobého záměru, resp. jeho poslední 
novelizace a plnění jednotlivých agend a lhůt. V případě neplnění by mělo vedení FSV 
vysvětlit, proč se tak nestalo a jaká bude náprava. 
M. Červinka by rád, aby AS FSV UK měl oba záměry ke srovnání. V. Novotný doplnil diskuzi 
s žádostí o písemný komentář k plnění starého dlouhodobého záměru. Všechny tři 
dokumenty (poslední novelizace starého záměru, komentáře k jeho plnění a návrh nového 
dlouhodobého záměru) dostane AS FSV UK jako podkladové materiály pro své zasedání 1. 
března 2016. 
 
Průběžná kontrola čerpání rozpočtu FSV UK 
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Michal Červinka představil návrh průběžné kontroly čerpání rozpočtu, která dle jeho slov 
fungovala v roce 2014, ale během roku 2015 se od této praxe již opustilo. Děkan i plénum se 
shodli na praxi, kdy ekonomická komise bude nadále průběžně informována o čerpání 
rozpočtu, a to vždy po pravidelné čtvrtletní kontrole. Ekonomická komise v případě potřeby 
poskytne podkladové materiály plénu AS FSV UK. 
 
Medaile za zásluhy o rozvoj FSV UK 
 
Děkan přiblížil praxi udělování zlaté pamětní medaile za zásluhy o rozvoj FSV UK, na kterou 
má nárok každý zaměstnanec, který je zaměstnán na FSV UK 20 let. Dále byla vytvořena 
stříbrná pamětní medaile za zásluhy o rozvoj FSV UK. Děkan rovněž připomněl jména 
laureátů, kteří v minulých letech ocenění obdrželi. M. Červinka se vyjádřil pro větší zapojení 
AS FSV UK do procesu vybírání laureátů či do samotného aktu udílení těchto cen. 
 
Google kalendář pro AS FSV UK 
 
M. Červinka vyslovil dotaz, zda bude v rámci nového volebního období AS FSV UK 
pokračovat praxe, kdy pro potřeby AS FSV UK jeho předseda vytvořil a udržoval Google 
kalendář. K. Höfer přišel s doplňujícím dotazem, zdali je možné nasdílet AS FSV UK 
kalendář na soukromé Google účty. D. Emler přislíbil kalendář s termíny AS FSV UK vytvořit 
a položit dotaz ohledně jeho sdílení do soukromých Google účtů na CIVT. 
 
Kolegium děkana a účast předsedy AS FSV UK jakožto pozorovatele 
 
M. Červinka formuloval otázku, zdali bude nový předseda AS FSV UK nadále, jako tomu 
bylo v minulém volebním období AS FSV UK, přizván k účasti na kolegiu děkana. Děkan 
přiblížil, že tato praxe byla zavedena v rámci krizového řízení děkanátu a kolegium se 
poradí, zda tuto praxi nadále zachovat i pro nového předsedu AS FSV UK. 
Dále byl děkan tázán D. Emlerem, jestli se neinspirovat modelem zasedání AS UK, kdy 
rektor pravidelně informuje na počátku zasedání AS UK ohledně kroků podniknutých 
vedením UK v minulém období. Děkan připomenul, že činnost vedení FSV UK je zachycena 
ve veřejně dostupných zápisech a na každé zasedání AS FSV UK dochází osobně i s 
většinou proděkanů připraven reagovat na dotazy. 
 
Návrh proděkanů na další dva roky volebního období děkana FSV UK 
 
M. Červinka položil dotaz, zda a jaké změny ve složení týmu proděkanů chystá děkan na 
příští dva roky svého mandátu. Děkan odpověděl, že pokud by měly jakékoliv změny nastat, 
bude AS FSV UK neodkladně informovat. 
 

David Emler 
 
Zapsali: Tereza Svobodová, Miroslav Čermák 
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